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Vragen van het lid Houwers (Houwers) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over eventueel achtergebleven medicijnresten in drinkwater 
(ingezonden 9 juni 2016). 

Vraag 1
Welke norm wordt er gehanteerd voor medicijnresten in ons drinkwater? 

Vraag 2
In hoeverre kunnen medicijnresten momenteel uit het drinkwater gefilterd 
worden? 

Vraag 3
Is bekend hoeveel medicijnresten momenteel uit het drinkwater gefilterd 
worden en/of gezuiverd kunnen worden? 

Vraag 4
Is de zuiveringscapaciteit voldoende om de huidige aanwezige hoeveelheid 
medicijnresten uit het drinkwater te filteren en/of te zuiveren? 

Vraag 5
Zijn er na zuivering binnen het waterschap Rijn en IJssel nog medicijnresten 
achtergebleven in het drinkwater? Zo ja, hoeveel? 

Vraag 6
Wat is de huidige en toekomstige inzet van het ministerie om medicijnresten 
uit het drinkwater te filteren?
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